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Godkjenning av innkalling og saksliste 

Framlegg til vedtak:
Innkalling og sakliste vert godkjent

Kommunestyret - 016/22 - 07.04.2022

KS - behandling:
Varaordførar Inger Lise Brekke (H) ba om at det vart korta inn på saksframlegga, for å gjera 
innkallingane mindre omfattande. 

Ordførar Per Lerøy (Ap) la til at det bør prioriterast klart språk slik at alle forstår kva som er 
innhaldet.

Helge Dyrkolbotn (KrF) sa at han lagt på veg var samd. Dyrkolbotn sa vidare at om det skal vera tid til 
å gjera ei skikkeleg handsaming i kommunestyret, med ein god diskusjon, så kan det også vera eit 
moment at ein startar kommunestyra tidlegare, til dømes klokka 15.00.

Inger Lise Brekke (H) la til at det kan vera avskrekkande for rekrutteringa til politikken med så mykje 
papir, og sett på spissen kan det vera eit trugsmål mot demokratiet.

Reidar Øksnes (Sp) spurte om det er rett å ha på saklista sal av kommunale eigedommar, når det 
selskapet som kjøper ikkje er heilt på plass. Her svara ordførar Per Lerøy at arbeidet med å finna eit 
nytt syre i Austrheim kommunale eigedomsselskap, er i ein god prosess.

Hege Ramsland (H) sa om reglementa som skal til vedtak at det i framtida bør markerast kva som er 
endringar, slik at det er lettare å sjå dette.

Per Lerøy (Ap) oppsummerte med at innkallinga er godkjent, men at ein oppfordrar administrasjonen 
til å fatta seg i kortheit.



Handsaming i kommunestyret:
Kommunedirektøren sitt framlegg vart samrøystes vedteke

KS - vedtak:
Innkalling og sakliste vart godkjent

Saksopplysninger:

 


